
万年历时钟功能使用说明

通电后时钟默认显示：

时间：12：00

日期：2021.01.01

时间/日期设置

短按设置键可进行时间、日期等设置，短按依次选择设置对象，短按

或长按上下键进行调节（短按加减1，长按3秒，连续加减）。设置对

象顺序是：时、分、月、日、年、闹钟1时、闹钟1分，闹钟2时、闹钟

2分、退出设置，无操作默认15秒退出设置（可短按屏幕亮度调节键快

速退出设置）。

12/24小时制、摄氏/华氏度设置

非设置状态下，短按上键，12/24小时制切换，默认是24小时制，当切

换至12小时制，左上角的AM/PM标识分别表示上午和下午。短按下

键，华氏度与摄氏度切换，默认是摄氏温度。

闹钟开关设置及显示

长按灭屏休眠键3秒开关闹钟1，长按功能调节选换设置键3秒开关闹钟

2，默认闹钟关闭（闹钟图标不显示），当到达之前设定闹钟时间点时

闹钟将不会响闹，当开启闹钟1/闹钟2图标后，当达到设定闹钟时间点

时闹钟将会持续一直响闹，此时按任意键响闹将会停止。

屏幕亮度调节及LOGO灯开关

短按屏幕亮度调节键可依次实现一、二、三档屏幕亮度调节，长按3秒

LOGO灯开启/关闭。

无线充使用

请匹配QC2.0/QC3.0/PD适配器供电，通电后红色电源指示闪灯亮启，

当手机放入无线充电区域进入无线充电时绿色充电指示闪灯亮启，表

示正在给手机充电。USB接口也可以接线给手机充电（USB仅充电

5V/1A）。

产品参数

型号：JY-118

闹钟：是

材质：ABS

输入接口：TYPE-C

输入：5V/4A    9V/3A

无线输出：5W/7.5W/15W

USB输出：5V/1A（MAX）

时间模式：12H/24H
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This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not 
cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause 
undesired operation

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of 
the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential 
installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance
 with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that 
interference will not occur in a particular installation.
If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the 
equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:
-- Reorient or relocate the receiving antenna.
-- Increase the separation between the equipment and receiver.
-- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
-- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Warning: changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's 
authority to operate the equipment

Radiation Exposure Statement
This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. 
This equipment should be installed and operated with minimum distance 20cm between the radiator and your body. 
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